
 

     

 

Αθήνα, 26 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου  

  

Θέμα: «Κλείσιμο ξενοδοχειακών δομών φιλοξενίας προσφύγων» 

 

 

Με δελτίο τύπου, πριν λίγες μέρες, γνωστοποιήθηκε το κλείσιμο αρκετών ξενοδοχειακών 

δομών φιλοξενίας προσφύγων στη χώρα μας. 

Όπως συγκεκριμένα σημειώνονταν στο ΔΤ ““Η μείωση των ροών κατά 90%, η 

αποσυμφόρηση των δομών φιλοξενίας κατά 370% στα νησιά στο τελευταίο τρίμηνο του 

2020, η επιτάχυνση των διαδικασιών του ασύλου, η συστηματική αποχώρηση από τις 

δομές όσων δεν δικαιούνται πλέον φιλοξενία, καθώς και η επανέναρξη των απελάσεων 

και των επιστροφών, συνεχίζει να αποφέρει συγκεκριμένα και μετρήσιμα αποτελέσματα 

στην μεταναστευτική πολιτική. Ήδη, σήμερα έκλεισαν 7 ξενοδοχειακές δομές φιλοξενίας. 

Έτσι, το σύνολο των ξενοδοχειακών μονάδων των οποίων τερματίστηκε η λειτουργία, 

ανέρχονται συνολικά σε 8 μαζί με τη δομή στην Αργολίδα. Προχωρούμε σύμφωνα με τον 

σχεδιασμό μας, ο οποίος προβλέπει το κλείσιμο και των υπόλοιπων 59 ξενοδοχειακών 

δομών φιλοξενίας στην ηπειρωτική Ελλάδα μέσα στο 2020.” 

Την ίδια στιγμή, όσοι πρόσφυγες διέμεναν στις δομές που έκλεισαν φέρονται να έχουν 

μεταφερθεί σε άλλες με σχετική διαθεσιμότητα. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιος είναι ο τελικός στόχος αναφορικά με τους διαμένοντες σε ξενοδοχειακές 

δομές;  

2. Πού θα μεταφερθούν, όταν στο τέλος του έτους κλείσουν όλες; 
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3. Σε τι κατάσταση – πληρότητα είναι οι υπόλοιπες δομές της χώρας; 

4. Ποια τα βήματα αποσυμφόρησης που έχει σχεδιάσει το Υπουργείο Μετανάστευσης 

και Ασύλου για τα νησιά κι όχι μόνο της Ελλάδας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




